

ASICS香港10公里挑戰賽2012 ASICS HONG KONG 10K CHALLENGE 2012



報名表 APPLICATION FORM

請以英文正楷填寫以下表格。Please complete in BLOCK LETTERS.

填妥報名表格寄回：香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓2015室。信封面請註明「ASICS香港10公里挑戰賽2012」。若以支票付款，請將參加者姓名寫於支票背面，支票抬頭：「香港業餘田徑總會有限公司」。

Please return the completed application form to: ASICS HK 10K Challenge Coordinator, Room 2015, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong. Please mark "ASICS Hong Kong 10K Challenge 2012" on the envelope. For cheque payment, please mark participant's name on the back of the cheque, which should be made payable to "HONG KONG AMATEUR ATHLETIC ASSOCIATION LTD."

請在所屬組別 號 / Please category as appropriate

組別 Group	青年組 Junior (生於1993-1996年) (born in 1993-1996)	壯年組 Senior (生於1978-1992年) (born in 1978-1992)	先進1組 Master 1 (生於1968-1977年) (born in 1968-1977)	先進2組 Master 2 (生於1967或以前) (born in 1967 or before)
男子組 MEN	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
女子組 WOMEN	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

姓名 Name in English : _____
 中文姓名 Name in Chinese : _____
 出生年份 Year of birth : 年 YY
 地址 Address: _____
 日間聯絡電話 Day time contact number :
 手提電話 Mobile number :
 電郵地址(如適用) E-mail address (if applicable) : _____
 2012田總運動員註冊編號(如適用) 2012 HKAAA Reg. No. (if applicable) : _____
 緊急聯絡人姓名(與參加者關係) Name of contact person in emergency (Relationship with applicant) : _____
 香港身份證/護照號碼 H.K.I.D. card / Passport no. :
 性別 Gender : 男 Male 女 Female
 個人最佳時間(10公里) Personal best (10Km) : _____ 時 _____ 分 _____ 秒
 屬會 Club: _____
 聯絡電話 Contact number :

報名費 ENROLMENT FEE 請在適當 加 號 / Please the appropriate

組別 Group	田總註冊運動員 HKAAA Registered Athlete	非田總註冊運動員 Non-HKAAA Registered Athlete
青年組 (生於1993-1996) Junior (born in 1993-1996) 長者(生於1952年或以前) Elderly (born in 1952 or before)	<input type="checkbox"/> HK\$75	<input type="checkbox"/> HK\$100
其他組別 Others	<input type="checkbox"/> HK\$110	<input type="checkbox"/> HK\$150

報名費付款方法 ENROLMENT FEE PAYMENT METHOD

1. 支票付款 Cheque Payment
 銀行名稱 Bank Name : _____ 金額 Amount : _____ 支票號碼 Cheque No.: _____

2. 信用卡付款 Credit Card Payment : Visa Card Master Card
 持卡人名稱 Card Holder's Name : _____
 信用卡號碼 Credit Card No.
 有效日期 Expiry: / 有效期必須為2013年2月或以後
Must be valid up to February 2013 or later

持卡人簽署 Card Holder's Signature : _____

大會專用 Official use only

Cheque Credit Card

起步時區 STARTING TIME ZONE

請根據閣下跑畢賽程時間在適當 加上 Please in the appropriate box according to your race finishing time.

10 公里 / 10KM				
<input type="checkbox"/> 35分鐘或以下 35 mins or under	<input type="checkbox"/> 36-40分鐘 36-40 mins	<input type="checkbox"/> 41-45分鐘 41-45 mins	<input type="checkbox"/> 46-50分鐘 46-50 mins	<input type="checkbox"/> 51分鐘或以上 51 mins or over

豁免法律責任及聲明 WAIVER OF LIABILITY AND DECLARATION

根據前述事項，本人、本人之繼承人、本人之管理人謹此豁免香港田徑總會，ASICS香港、所有贊助商，支持是項活動之團體及任何有關之團體對於本人因參加是項長跑賽而由於任何原因，包括疏忽，所引致之疾病、死亡、個人損失及經濟損失之任何法律責任，以及放棄任何有關之權利，索償及追究行動。本人同時亦在此聲明本人身體狀況良好及有足夠訓練完成賽事。此外，本人亦授權予舉辦者及其代理商選用任何有關此項賽事之相片、錄影帶及賽事紀錄作任何合法用途。

In consideration of the foregoing, I, for myself, my heirs, my executors and administrators, do hereby waive and release any and all rights, claims and causes of action I have or may have against Hong Kong Amateur Athletic Association, ASICS Hong Kong, all sponsors, promoters, supporters and all other contributors from any and all liability arising from illness, injury, death, loss and economic consequences I may suffer as a result of my entry in the ASICS HK 10K Challenge 2012 from any cause whatsoever, including negligence. I certify that I am physically fit and sufficiently trained to compete from the completion of this event. Further, I grant permission to the Organizer or its agents to use any photograph, video or any other record of the event for any lawful purpose.

參加者簽署 Applicant's signature : _____ 監護人/家長簽署(如未滿18歲者) Parent's /Guardian's signature (if under 18) : _____ 關係 Relationship : _____
 日期 Date : _____

個人資料(私隱)條例 Personal Data (Privacy) Ordinance

參賽者若要求更改或索取申請的個人資料，請與田總秘書處聯絡。
 你所提供的資料只限於本比賽報名，以及供主辦單位機構和協辦者推廣其康樂及體育活動之用。
 如不想日後收取其他宣傳資料，請在 加上 。
 Participants who want to amend or enquire about their personal information on their entry form should contact HKAAA Secretariat. The information provided by you will only be used for the enrolment and promotion of recreation and sports activities organized by the Organizer and co-organizing parties. Please tick the box if you do not wish to receive other promotional information in the future.

Organizer: Sponsor: Co-sponsors: